

Svenska Gordonsetterklubben

Protokoll fört vid SGSK styrelsemöte per telefon 2020 07 09

Närvarande: Lena Blomström (LB), Jan Andersson (JA), Kristina Edh (KE), Peter Hoyer (PH), Louise Froststråle (LF) och Per Grönlund (PG)

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna.

§ 2 Kallelse

Mötet ansågs behörigen utlyst.

§ 3 Val av justeringsman

Till justeringsman utsågs LB

§ 4 Dagordningen

Godkändes med följande tillägg under § 12 b; Domare

§ 5 Föregående protokoll

Protokoll från 20 06 17 lästes igenom och lades till handlingarna.

§ 6 Sekreterarens redogörelse för inkomna skrivelser

- SKK; Information angående Covid -19
- FA-DURK angående CACIT-prov och regelförslag.
- FORTROLIGT. En skrivelse angående Gordonsetterns utveckling. NGK, DGK och Finsk hönsehundklubb har sagt ja till att stötta brevet. Vi tycker dock att skrivelsen är alldeles för omfattande och komplicerad samt att det är fel väg att gå för att uppnå förändring. Vi ger vår uppskattning till de som författat skrivelsen för deras arbete. JA meddelar Erik Petersen vår ståndpunkt.

§ 7 Kassörens redogörelse

Resultat per den 1/7 37 485,75 SEK. Överskott på utställningen blev 4 740 SEK. Betalningar till SKK för stamboksavgift etc är på ingående.

§ 8 FA

Samtliga högstasprov under hösten kommer att bli av. Tydliga riktlinjer avseende boende för funktionärer etc behöver gå ut från FA.

a; Regelrevidering.

Vi har under bevakning vad SKK säger om heltäckande dräkter och tasskydd. Vidare bevakar vi Etik- och Moralkapitlet i regelförslaget. Förslaget är nu utskickat till domare.

b; CACIT-prov

Styrelsen är enig om att ett CACIT-prov skall innehålla 20 hundar för att få arrangeras.

§ 9 Huvudprov 2020

Fortlöper som planerat.

§ 10 Summering av Utställning 2020

Avlöpte väl. FHM:s riktlinjer följdes. Gemytligt och familjärt arrangemang. Vandringspriser tas upp på nästa möte.

§ 11 Årsmöte 2020

18 deltagare digitalt. Således ingen anstormning till arrangemanget. Formen för detta borde gå att utveckla.

§ 12 Övriga frågor

a; Domare. Kandidater till både utställning och jaktprov diskuterades. JA och KE vidarebefordrar detta till de personer vi diskuterat.

b; Förtjänsttecken

Förtjänsttecken kan utses av styrelsen. Hedersmedlem antas på årsmötet. Stadgar för bägge finns. PH mejlar ut dessa till styrelsen.

c; Fjälljakten

Olika åtgärder diskuterades. Eniga om att det bör ske strukturerat och etiskt riktigt sätt. Viktigt att vi visar upp en enad front i denna fråga samtliga berörda. JA tar med frågan till FA-VU.

§ 13 Avelsfrågor

Diskussion om avelsfunktionärens roll. Eniga om att denne bör ta fram underlag för valpköpare, styrelse och uppfödare. Revidering och uppföljning av RAS. Vad gör vi för att förbättra vår ras? Mayvor Jonsson bjuds in till nästa möte..

§ 14 Nästa möte

17/9 kl 19.00

§ 15 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Justeras

<i>Jan Andersson</i>	<i>Per Grönlund</i>	<i>Lena Blomström</i>
<i>Ordförande</i>	<i>Sekreterare</i>	<i>Justerare</i>